
Zápis 
 

z 24. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 27. 11. 2018 

 

Přítomno dle prezenční listiny: 20 

Omluveni: prof. Brányik, Ing. Aubrecht, prof. Slavíček, Ing. Dragoun 

Hosté: Ing. Chválná, prof. Bělohlav, prof. Melzoch, Mgr. Kinzlová, Ing. Dobšík 

 

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 27. 11. 2018 

1. Změny v rozpočtu 2018 (schvalování) a čerpání rozpočtu v roce 2018. 

2. Střednědobý výhled rozpočtu (schvalování) 

3. IGA – dokumenty (projednávání) 

4. Nominace zástupce do Etické komise VŠCHT Praha 

5. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 

b) Informace z RVH 

 

Program jednání schválen (hlasování pro‐proti‐zdržel se 20 – 0 – 0) 

 

 

Ad 1. Změny v rozpočtu 2018 a čerpání rozpočtu v roce 2018. 

Kvestorka Ing. Chválná seznámila senát se současným stavem čerpání rozpočtu v roce 2018. 

Dále  představila  navrhované  změny  v rozpočtu  na  rok  2018  předložené  rektorem.  Návrh 

změn byl zveřejněn v souladu se zákonem o VŠ. Nejdůležitějšími změnami v rozpočtu jsou: 

‐ realizace spojovacích můstků mezi budovami A a B bude přesunuta na rok 2019; 

‐ bude financováno zpracování studie Běstvina (realizace z investiční rezervy); 

‐ dochází k navýšení rozpočtového okruhu – institucionální podpora. 

V rámci  představování  rozpočtu  kvestorka  rovněž  přednesla  základní  teze  střednědobého 

výhledu, který je schvalován v bodu ad 2. 

Na  závěr  diskuse  předseda  hospodářského  výboru  Ing.  Březina  konstatoval,  že  výbor  se 

změnami v rozpočtu souhlasí  

 

Usnesení: Senát schválil změny v rozpočtu 2018.  

Hlasování: 20 – 0 – 0 

 

Ad 2. Střednědobý výhled rozpočtu 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu byl zveřejněn v souladu se zákonem. Základní  teze 

byly představeny i v rámci projednávání předchozího bodu. 

Usnesení: Senát schválil střednědobý výhled rozpočtu. 

Hlasování: 20 – 0 – 0 

 



Ad 3. IGA – dokumenty 

Prof.  Kotrba  představil  změny  ve  třech  vnitřních  normách  týkajících  se  fungování  IGA: 

Grantový  řád,  Zásady  studentské  grantové  soutěže  na  podporu  projektů  specifického 

vysokoškolského  výzkumu  na  VŠCHT  Praha,  Zásady  grantové  soutěže  na  podporu 

pedagogických  projektů  studentů  a  akademických  pracovníků  na  VŠCHT  Praha.  Změny 

spočívají  v  upřesnění  výpočtu  výše  stipendia,  které  je  založené  na  posledním  výročním 

hodnocení.  Dále  pak  v upřesnění,  že  inovace  kurzů  pro  Univerzitu  3.  věku  nemohou  být 

předmětem  grantů PIGA. Prof. Bělohlav  v diskusi  vysvětlil,  že  kurzy U3v podporuje VŠCHT 

z jiných zdrojů. 

V diskusi Ing. Tůma poukázal na formulaci v čl. 8 §4b Grantového řádu požadující 50% bodů 

získaných  v publikační  činnosti  jako  podmínku  účasti  v soutěži  o  badatelský  projekt  u 

studentů  školených  na  externím  pracovišti.  Z diskuse  s prorektorem  Kotrbou,  jak  je  to 

v případě nových studentů, vyplynulo, že externí studenti bez publikační činnosti nemohou 

žádat o badatelský grant u IGA. 

 

Usnesení: Senát se souhlasem projednal Grantový řád Vysoké školy chemicko‐technologické 

v Praze. Hlasování: 19 – 0 – 1 

 

Usnesení:  Senát  se  souhlasem  projednal  „Zásady  grantové  soutěže  na  podporu 

pedagogických projektů studentů a akademických pracovníků na VŠCHT Praha“.  

Hlasování: 20 – 0 – 0 

 

Usnesení: Senát se souhlasem projednal „Zásady studentské grantové soutěže na podporu 

projektů specifického vysokoškolského výzkumu na VŠCHT Praha“.  

Hlasování: 20 – 0 – 0 

 

 

Ad 4. Nominace zástupce do Etické komise VŠCHT Praha 

Předseda  konstatoval,  že  v souladu  s Jednacím  řádem  Etické  komise  byla  navržena  prof. 

RNDr.  Helena  Illnerová,  DrSc.  jako  kandidátka  členky  etické  komise  za  AS  VŠCHT  Praha. 

V diskusi  bylo  konstatováno,  že  prof.  Illnerová  si  za  svoji  bohatou  vědeckou  kariéru 

vybudovala  vysoké  renomé  a  důvěru  napříč  celou  vědeckou  i  akademickou  obcí  nejen 

v České republice, ale i v zahraničí. Předseda doplnil, že prof. Illnerová s působením v etické 

komisi souhlasí. 

 

Usnesení: Senát odsouhlasil nominaci prof. RNDr. Helena  Illnerové, DrSc. do Etické komise 

VŠCHT Praha. 

Hlasování: 20–0–0 

 

 

 

 

 

 



Ad 5. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 

‐ Institucionální akreditace‐ připravena k odeslání, probíhá závěrečná kontrola 

‐ Úspěšně proběhl den otevřených dveří 23. ‐ 24. 11. 2018 

‐ Prorektor  Kotrba  představil  kolegiu  projekt  Igráček‐  projekt OPVVV  pro  excelentní 

týmy doktorských studentů 

‐ Prof.  Pospíšil  poděkoval  studentům  VŠCHT  Praha  za  důstojnou  účast  na  oslavách 

státního svátku 17. 11. 

‐ 50. Kachekran se uskuteční 1. 3. 2019 v Holešovicích 

 

b) Informace z Rady pro vnitřní hodnocení (RVH) 

Prof. Cibulka seznámil senát s body projednanými radou. 

 

 

Příští zasedání bude oznámeno. 

 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                      Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 


